
Wyciąg z Protokołu Elektronicznego nr XXII/2020 

z XXII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański, 

która odbyła się dnia 30 października 2020 r. 

 
XXII Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański odbyła się w formie zdalnej. W sesji uczestniczyli: 
Wójt Gminy – Magdalena Kołodziejczak, Sekretarz Gminy – Małgorzata Grzegorczyk oraz 
Radca Prawny – Robert Dargiewicz.  
 
I. SPRAWY REGULAMINOWE: 
 
1. Otwarcie Sesji. 
Otwarcia XXII Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Pan Marek Kowalski o 
godzinie 09:10.   
 
2. Stwierdzenie Quorum. 
Przewodniczący obrad stwierdził quorum na podstawie obecności radnych. Ustawowy skład 
Rady Gminy Pruszcz Gdański wynosi 21 radnych, w momencie rozpoczęcia Sesji obecnych 
było 20 radnych.   
 
3.   Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do 
porządku obrad dzisiejszej sesji? 
Pan Remigiusz Kwieciński – złożył wniosek o wniesienie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie przekazania wniosku dot. działek w Bogatce i Wiślince.  
  
Nastąpiło głosowanie dotyczące wniosku Pana Remigiusza Kwiecińskiego o wniesienie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku. W głosowaniu wzięło udział 
20 radnych, za przyjęciem wniosku głosowało 20 osób. Rada Gminy przyjęła wniosek. 
 
4. Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do 
protokołu z XXI sesji Rady Gminy? 
Nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Stwierdzam, że protokół z XXI Sesji Rady 
Gminy został przyjęty bez uwag.  
 
II. Informacja o nagrodach wręczonych za wysokie osiągnięcia sportowe. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak poinformowała o wręczeniu nagrody za wybitne 
osiągnięcia sportowe, przedstawiła osiągnięcia sportowca i pogratulowała.  
 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o oświadczeniach majątkowych za 
2019 rok Radnych gminy Pruszcz Gdański. 
Przewodniczący Rady Gminy Pruszcz Gdański Pan Marek Kowalski przedstawił informacje 
dotyczące oświadczeń majątkowych za rok 2019 złożonych przez Radnych Gminy Pruszcz 
Gdański.  
 
IV. Informacja Wójta Gminy o oświadczeniach majątkowych za 2019 rok Zastępcy 
Wójta, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych 
gminy, osób zarządzających i członków organu zarządzającego gminną osobą prawną 
oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Wójta. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak przedstawiła informacje o oświadczeniach majątkowych 
za rok 2019 Zastępcy Wójta, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, kierowników jednostek 



organizacyjnych gminy, osób zarządzających i członków organu zarządzającego gminną 
osobą prawną oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Wójta. 
 
V. Informacja o oświadczeniach majątkowych za 2019 rok Wójta Gminy oraz 
Przewodniczącego Rady Gminy. 
Sekretarz Gminy Pruszcz Gdański Pani Małgorzata Grzegorczyk przedstawiła informacje o 
oświadczeniach majątkowych za rok 2019 Wójta Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy.  
 
VI. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym – składanie ustnych 

pytań kierowanych do Wójta. 

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak przedstawiła sprawozdanie o pracach w okresie 

międzysesyjnym od 25 września 2020 r.  

Pani Weronika Chmielowiec – zapytała o budowę ulicy Topolowej w Borkowie. Zapytała, czy 

odbywają się rozmowy z policją na temat wzrastającej liczby kradzieży samochodów i włamań 

do mieszkań.  

Pan Karol Kardasiński – zapytał o kryteria wyboru inwestycji do złożonych wniosków.  

Pan Janusz Sampolski – zapytał, czy Gmina Pruszcz Gdański uruchomiła program 

pomocowy dla seniorów w związku z pandemią koronawirusa SARS-CoV-2.  

 

VII. Sprawy sołeckie: 

Przewodniczący Rady Gminy Pruszcz Gdański przekazał informację od Prezesa 

Stowarzyszenia Sołtysów, że podczas XXII Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański nie będą 

składane zapytania i wnioski sołtysów.  

VIII. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  
 
1. zmiany budżetowej na rok 2020 

 Projekt uchwały przedstawiła M. Lica – Skarbnik Gminy. Komisja Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt pozytywnie.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pan Remigiusz Kwieciński – zapytał, czy straż gminna będzie musiała zrezygnować z 
realizacji jakichś zadań statutowych, aby móc zakupić drona.  
Pani Mirosława Lica – odpowiedziała na pytanie Radnego Remigiusza Kwiecińskiego.   
Pan Karol Kardasiński – zapytał, czy podczas trwania pandemii kontrolę nad strażą 
gminną sprawuje wojewoda. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – odpowiedziała na pytanie radnego Karola 
Kardasińskiego. Wypowiedziała się na temat zakupu drona przez straż gminną.  
Pani Monika Rynkowska – zapytała o zwiększone kwoty na wydatki bieżące z zakresu 
gospodarowania odpadami.   
Pani Mirosława Lica – odpowiedziała na pytanie Radnej Moniki Rynkowskiej. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – wypowiedziała się na temat opłat za wywożenie 
odpadów w postaci zdemontowanych sprzętów AGD.  
Pan Karol Kardasiński – zapytał, czy znane są już nowe stawki na 2021 rok za odbiór 
śmieci.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – Odpowiedziała na pytanie Radnego Karola 
Kardasińskiego.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Nie widzę więcej zgłoszeń, wobec tego 
zamykam dyskusję i przejdziemy do głosowania.  
 
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 20 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 20 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXII/94/2020 z dnia 30 października 
2020 roku w sprawie zmiany budżetowej na rok 2020.  
 

 



2.  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański 

Projekt uchwały przedstawiła M. Lica – Skarbnik Gminy. Komisja Działalności 

Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 20 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 20 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXII/95/2020 z dnia 30 października 
2020 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański. 
 

3.  wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w spółce EKSPLOATATOR 

Sp. z o.o. z siedzibą w Rotmance i objęcie nowych udziałów przez Gminę Pruszcz 

Gdański 

Projekt uchwały przedstawiła M. Kołodziejczak – Wójt Gminy Pruszcz Gdański. Komisja 

Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt negatywnie. 

Komisja złożyła wniosek o wykreślenie z §2 pkt 1.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – poinformowała, że zgodnie z ustawą z dnia 21 

sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami art. 25 gminnym zasobem 

nieruchomości gospodaruje wójt. Wyjaśniła, że na gminnych działkach znajdują się 

urządzenia Spółki Eksploatator i sytuacja ta wymaga prawnego uporządkowania. 

Uargumentowała niezasadność złożonego przez Komisję wniosku. 

Pan mecenas Robert Dargiewicz – zwrócił uwagę, że omawiana uchwała ma na celu 

uregulowanie stanu prawnego nieruchomości, które są zajęte przez urządzenia 

stanowiące własność Spółki Eksploatator. Powołał się na art. 12 oraz art. 18 ustawy z dnia 

21 sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami oraz art. 18 ust. 2 pkt 9a ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Uargumentował zasadność podjęcia 

uchwały w całości.  

Pani Weronika Chmielowiec – zapytała, czy inne grunty gminne, z których korzystaną 

inne spółki będą również w taki sposób im przekazywane, czy tyczy się do tylko Spółki 

Eksploatator.  

Pan Remigiusz Kwieciński – odniósł się do wypowiedzi Pana mecenasa Roberta 

Dargiewicza. Wypowiedział się na temat możliwości zawarcia umowy użyczenia. Powołał 

się na art. 35 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami. 

Uargumentował zasadność wniosku złożonego przez Komisję Działalności Gospodarczej, 

Rozwoju Gminy i Budżetu.  

Pan mecenas Robert Dargiewicz – zwrócił uwagę, że oddanie aportem nieruchomości 

jest czynnością odpłatną, a także że Spółka Eksploatator jest spółką gminną i bez zgody 

Rady Gminy Wójt nie ma prawa zbyć udziału w Spółce.  

Pan Prezes Jacek Kaszubowski – dołączył się do apelu Pani Wójt i Pana mecenasa o 

przyjęcie uchwały w całości. Przedstawił i uzasadnił swoje stanowisko. Odpowiedział na 

pytanie Radnej Weroniki Chmielowiec.  

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – przedstawiła historię współpracy ze Spółką 

Eksploatator.  

Pani Monika Rynkowska – zapytała, czy istnieją obowiązujące przepisy mówiące o 

minimalnej powierzchni w kwestii wybudowania infrastruktury technicznej. 

Pan Karol Kardasiński – wypowiedział się na temat możliwości zawarcia umowy 

użyczenia. Zwrócił uwagę na brak wpływu oraz brak możliwości kontroli przez Radę 

Gminy funkcjonowania Spółki Eksploatator.  

Pan Jerzy Kornacki – zapytał, czy w przypadku zawarcia umowy o użyczenie, spółka 

Eksploatator musiałaby przy inwestycji mimo wszystko za każdym razem zwracać się o 

zgodę do Urzędu Gminy. Odniósł się do wypowiedzi Radnej Weroniki Chmielowiec.  



Pani Beata Biała-Grzędzicka – złożyła wniosek o zamknięcie dyskusji i przejście do 

głosowania.  

Pan Andrzej Chmielewski – przedstawił argumenty za oraz przeciw przyjęciu uchwały. 

Powołał się na stanowisko innych samorządów. Odniósł się do wypowiedzi Radnego 

Karola Kardasińskiego na temat braku dostępu do dokumentów Spółki Eksploatator.   

Pan Remigiusz Kwieciński – zapytał o przystąpienie do głosowania nad złożonym przez 

Komisję Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu wnioskiem.  

Pani Monika Rynkowska – zwróciła się z prośbą o odpowiedź na swoje pytanie.  

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – odpowiedziała na pytanie Radnej Moniki 

Rynkowskiej wyjaśniając, że nie ma przepisów mówiących o minimalnej powierzchni 

działki.  

Pan Prezes Jacek Kaszubowski – odniósł się do pytania Radnej Moniki Rynkowskiej 

dot. powierzchni działek. Powołał się na plany zagospodarowania przestrzennego tych 

działek.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Przystąpimy do głosowania nad 

wnioskiem Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu w sprawie 

wyłączenia z projektu uchwały z §2 ust. 1.  

 

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 20 radnych) za przyjęciem wniosku 

głosowało 10 osób, 9 osób zagłosowało przeciw, 1 osoba wstrzymało się od głosu. Rady 

Gminy przyjęła wniosek o wyłączenie z projektu uchwały z §2 ust. 1. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – zapytał, czy jest gotowy projekt 

uchwały uwzględniający wniosek Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i 

Budżetu. 

Pan mecenas Robert Dargiewicz – poprosił o przerwę w obradach ze względu na 

konieczność wprowadzenia poprawek do treści projektu uchwały.  

 

Nastąpiła przerwa w obradach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – poprosił Pana mecenasa o 

przedstawienie projektu uchwały po naniesionych poprawkach uwzględniających 

przyjęcie wniosku Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu.  

Pan mecenas Robert Dargiewicz – przedstawił treść projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Przystąpimy do głosowania.  

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 20 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 18 osób, 1 osoba zagłosowała przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu. Rada 
Gminy podjęła uchwałę nr XXII/96/2020 z dnia 30 października 2020 roku w sprawie 
wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w spółce EKSPLOATATOR Sp. 
z o.o. z siedzibą w Rotmance i objęcie nowych udziałów przez Gminę Pruszcz Gdański. 
 

4.  wprowadzenia zmian w uchwale nr XXVII/14/2017 Rady Gminy Pruszcz Gdański z 

dnia 14 lutego 2017 r. w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Krępiec 

Projekt uchwały przedstawiła M. Grzegorczyk – Sekretarz Gminy Pruszcz Gdański. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Pan Andrzej Chmielewski – zapytał, czy zmiana statutu w tym momencie spowoduje 

zmianę długości trwania kadencji sołtysów.  

Pan mecenas Robert Dargiewicz – odpowiedział na pytanie. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Nie widzę więcej zgłoszeń, 

przejdziemy do głosowania.  



W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 20 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 20 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXII/97/2020 z dnia 30 października 
2020 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale nr XXVII/14/2017 Rady Gminy 
Pruszcz Gdański z dnia 14 lutego 2017 r. w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Krępiec. 

 
5.  wprowadzenia zmian w uchwale nr XXV/98/2016 Rady Gminy Pruszcz Gdański z 

dnia 16 listopada 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Bystra 

Projekt uchwały przedstawiła M. Grzegorczyk – Sekretarz Gminy Pruszcz Gdański. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Nie zgłoszono. 

 

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 19 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXII/97/2020 z dnia 25 września 2020 

roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale nr XXV/98/2016 Rady Gminy Pruszcz 

Gdański z dnia 16 listopada 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Bystra. 

 

Pan Janusz Sampolski – zgłosił problem techniczny, który uniemożliwił oddanie głosu.  

 

6. zatwierdzenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Pruszcz Gdański na lata 2020-2024 będących 

w posiadaniu Eksploatator Sp. z o.o. w Rotmance  

Projekt uchwały przedstawił J. Kaszubowski – Prezes Eksploatator Sp. z o.o. Komisja 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie, pod warunkiem uwzględnienia złożonych przez Komisję następujących 

wniosków: o urealnienie kwoty realizacji inwestycji kanalizacji sanitarnej w Jagatowie; o 

przyspieszenie realizacji inwestycji kanalizacji sanitarnej osiedla „Nad Stawami” w 

Straszynie na rok 2021; o przyspieszenie realizacji inwestycji kanalizacji sanitarnej w 

Świńczu. Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zadała 

następujące pytania: Czy stacja uzdatniania wody Łęgowo po remoncie zabezpieczy 

zasoby wody na potrzeby terenu w Cieplewie? Czy zostanie wykonany projekt budowy 

zbiornika na ulicy Akacjowej w Borkowie? 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Pan Janusz Sampolski – zwrócił się z prośbą do Prezesa Spółki Eksploatator Pana 

Jacka Kaszubowskiego o odniesienie się do wniosków złożonych przez Komisję 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej.  

Pan Prezes Jacek Kaszubowski – poinformował, że Wieloletni plan rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Pruszcz 

Gdański na lata 2020-2024 został stworzony z uwzględnieniem możliwości finansowych 

Spółki Eksploatator. Odniósł się do wniosków złożonych przez Komisję i odpowiedział na 

zadane pytania.  

Pan mecenas Robert Dargiewicz – zwrócił uwagę na dylemat prawny, czy Rada Gminy 

może dokonywać zmian w przedłożonym Wieloletnim Planie, powołując się na dwa 

sprzeczne ze sobą orzeczenia. Zaapelował do Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Komunalnej o wycofanie złożonych wniosków.  

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – zwróciła uwagę, że Wieloletni Plan będzie z 

biegiem czasu ewoluował. Odniosła się do wniosków złożonych przez Komisję 

Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu.  

Pan Remigiusz Kwieciński – Odniósł się do wypowiedzi Pana mecenasa Roberta 

Dargiewicza na temat sprzecznych orzeczeń. Zapytał, czy uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Wieloletnich planów Spółki Eksploatator były już wcześniej podejmowane 

przez Radę Gminy Pruszcz Gdański. Zapytał o ujęcie w źródłach finansowana środków 

pozyskanych z Unii Europejskiej. Zapytał, czy w przypadku późniejszego wprowadzania 



zmian w Wieloletnim Planie, Rady Gminy będzie musiała każdorazowo podejmować 

uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian. Odniósł się do wniosków złożonych przez 

Komisję Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu.  

Pan Janusz Sampolski – przedstawił intencję złożonych przez Komisję Działalności 

Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu wniosków i uzasadnił ich zasadność. Poprosił o 

zabranie głosu członków Komisji. Zapytał, czy jest na ten moment porozumienie z 

miastem Gdańsk dot. możliwości włączenia tamtych terenów do budowanego kolektora 

przez Gminę Pruszcz Gdański. Odniósł się do wypowiedzi Radnego Remigiusza 

Kwiecińskiego na temat ujęcia w źródłach finansowania środków pozyskanych z Unii 

Europejskiej.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – zwrócił uwagę, że wnioski złożone 

przez Komisję Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu należy potraktować 

jako sugestie do działań Zarządu Spółki Eksploatator i nie wymagają one głosowania 

Rady Gminy.  

Pan Karol Kardasiński – zapytał o finansowanie stacji podnoszenia ciśnienia w 

Wojanowie. Zapytał o sytuację mieszkańców osiedla Pogodno w Rokitnicy i możliwość 

dostawy wody na to osiedle.  

Pan Prezes Jacek Kaszubowski – odpowiedział na pytanie Radnego Remigiusza 

Kwiecińskiego dot. dotacji unijnych. Odniósł się do wniosków złożonych przez Komisję. 

Poinformował, że przyjmuje złożone uwagi, jednocześnie zwracając się z prośbą o 

zatwierdzenie przedstawionego planu bez konieczności wprowadzania korekt. 

Odpowiedział na pytania Radnego Karola Kardasińskiego dot. stacji podnoszenia 

ciśnienia w Wojanowie oraz osiedla Pogodno w Rokitnicy.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Nie widzę więcej zgłoszeń w dyskusji, 

wobec tego zamykam dyskusję i przejdziemy do głosowania. 

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 15 osób, 3 osoby wstrzymały się od głosu. Rada Gminy podjęła uchwałę nr 
XXII/99/2020 z dnia 30 września 2020 roku w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie 
Pruszcz Gdański na lata 2020-2024 będących w posiadaniu Eksploatator Sp. z o.o. w 
Rotmance.                
 

7.  uzgodnienia zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody rosnących na terenie 

Gminy Pruszcz Gdański  

Projekt uchwały przedstawiła K. Kwiatek – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej. 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt 

pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Pani Monika Rynkowska – zapytała o termin wykonania zabiegów pielęgnacyjnych. 

Zapytała, czy wśród przedmiotowych pomników przyrody znajdują się pomniki z alei 

Kasztanowej w Straszynie.  

Pani Katarzyna Kwiatek – odpowiedziała na pytania Radnej Moniki Rynkowskiej.  

Pani Weronika Chmielowiec – zapytała, czy przy podejmowaniu zabiegów 

pielęgnacyjnych pomników przyrody wymagane jest podjęcie uchwały Rady Gminy. 

Zapytała o zabiegi na pomnikach przyrody z alei Kasztanowej w Straszynie wykonane od 

momentu przejęcia działki drogowej przez Gminę Pruszcz Gdański.  

Pani Katarzyna Kwiatek – odpowiedziała na pytania Radnej Weroniki Chmielowiec. 

Pan Remigiusz Kwieciński – odniósł się do pytania Radnej Weroniki Chmielowiec na 

temat wymagania podjęcia uchwały przez Radę Gminy.   

Pani Katarzyna Kwiatek – podkreśliła, że wykonywanie zabiegów na pomnikach 

przyrody wymaga wcześniejszego podjęcia uchwały przez Radę Gminy. 



Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Nie widzę więcej zgłoszeń, wobec tego 

zamykam dyskusję i przejdziemy do głosowania.  

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 17 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXII/100/2020 z dnia 30 października 

2020 roku w sprawie uzgodnienia zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody 

rosnących na terenie Gminy Pruszcz Gdański                   

 
8.  rozwiązania porozumienia międzygminnego z dnia 22 stycznia 2019 r. dotyczącego 

współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Gdańsk przy realizacji 

zadania polegającego na zmianie wielkości, obszaru i granic aglomeracji Gdańsk 

oraz w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współdziałania Gmin przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu 

aglomeracji Pruszcz Gdański 

Projekt uchwały przedstawiła K. Kwiatek – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej. 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt 

pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Nie zgłoszono. 

 

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 17 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu. Rada Gminy podjęła uchwałę nr 

XXII/101/2020 z dnia 30 października 2020 roku w sprawie  rozwiązania porozumienia 

międzygminnego z dnia 22 stycznia 2019 r. dotyczącego współdziałania Gmin 

wchodzących w skład aglomeracji Gdańsk przy realizacji zadania polegającego na 

zmianie wielkości, obszaru i granic aglomeracji Gdańsk oraz w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin przy realizacji zadania 

polegającego na wyznaczeniu aglomeracji Pruszcz Gdański.                      

9. przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Pruszcz Gdański dla fragmentu obrębu geodezyjnego 

Wiślina 

Projekt uchwały przedstawiła M Kowalczyk – Wójt Gminy Pruszcz Gdański. Komisja 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt 

pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Pan Karol Kardasiński – zapytał o wcześniejsze ustalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla przedmiotowego terenu.  

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – odpowiedziała na pytanie Radnego Karola 

Kardasińskiego. 

Pan Jerzy Kornacki – zapytał o możliwość uregulowania sytuacji prawnej działki 

sąsiedniej.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Nie widzę więcej zgłoszeń do dyskusji, 

wobec tego przejdziemy do głosowania.  

 

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 17 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXII/102/2020 z dnia 30 października 

2020 roku w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz Gdański dla fragmentu obrębu 

geodezyjnego Wiślina.                

 
10.  wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 78/5 obręb Rokitnica stanowiącej własność 



Gminy Pruszcz Gdański  

Projekt uchwały przedstawiła A. Ulenberg-Kowalczyk – Zastępca Kierownika Ref. 

Gospodarki Przestrzennej i Rozwoju Gminy. Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Pan Remigiusz Kwieciński – zapytał, czy sprzedaż nieruchomości nastąpi zgodnie z 

cenami rynkowymi.  

Pani Anna Ulenberg-Kowalczyk – odpowiedziała twierdząco na pytanie Radnego 

Remigiusza Kwiecińskiego.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Nie widzę więcej zgłoszeń do dyskusji, 

wobec tego przejdziemy do głosowania.  

 

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 18 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXII/103/2020 z dnia 30 października 

2020 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 78/5 obręb Rokitnica 

stanowiącej własność Gminy Pruszcz Gdański.                       

11.  przekazania wniosku (Borkowo) 

Projekt przedstawił R. Kwieciński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Nie zgłoszono. 

 

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 16 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 16 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXII/104/2020 z dnia 30 października 

2020 roku w sprawie przekazania wniosku.                         

12.  przekazania wniosku (Borkowo) 

Projekt przedstawił R. Kwieciński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Pani Monika Rynkowska – zapytała, jakie działania zostały podjęte kwestii realizacji 

budowy ulicy Miętowej od momentu wpłynięcia pierwszego wniosku w tej sprawie i czy 

remont może zostać zrealizowany w tym roku.  

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – poinformowała, że udzieli odpowiedzi na pytanie 

Radnej Moniki Rynkowskiej w punkcie IX porządku obrad sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Nie widzę więcej zgłoszeń, wobec tego 

przejdziemy do głosowania.  

 

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 18 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXII/105/2020 z dnia 30 października 

2020 roku w sprawie przekazania wniosku.                         

13.  przekazania wniosku (Wiślinka) 

Projekt przedstawił R. Kwieciński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

 

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 18 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXII/106/2020 z dnia 30 października 

2020 roku w sprawie przekazania wniosku.                         

14.  przekazania wniosku 

Projekt przedstawił R. Kwieciński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

 



W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 17 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXII/107/2020 z dnia 30 października 

2020 roku w sprawie przekazania wniosku.                         

IX.    Odpowiedzi na ustne pytania skierowane do Wójta. 

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak udzieliła odpowiedzi na pytanie Radnej Weroniki 

Chmielowiec dot. kradzieży samochodów oraz poinformowała, że odpowiedzi na pytanie dot. 

ulicy Topolowej udzieli po konsultacji z Panem Wice Wójtem. Odpowiedziała na pytanie 

Radnego Karola Kardasińskiego dot. wyboru inwestycji. Odpowiedziała na pytanie Radnego 

Janusza Sampolskiego dot. programu pomocy dla seniorów. Odpowiedziała na pytanie Radnej 

Moniki Rynkowskiej dot. budowy ulicy Miętowej i Jaśminowej.  Wypowiedziała się na temat 

pracy nad budżetem na rok 2021.  

 

X.     Wolne wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

złożyć wniosek? 

Nie zgłoszono.  

 
XI.  Zakończenie sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – W wyniku wyczerpania porządku obrad 

stwierdzam, że XXII Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański VIII Kadencji została zakończona.  

Sesja zakończyła się o godzinie 13:00. 

 

 
Protokołowała: Agata Postrach  


